

德立功H1962-E注射器注射针圆锥接头多功能综合测试仪

产品名称	德立功H1962-E注射器注射针圆锥接头多功能综合测试仪
公司名称	昆山德立功自动化设备有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:德立功
公司地址	昆山市花桥镇立德企业家园区1号楼1室（注册地址）
联系电话	18511156696

产品详情

H1962-E注射器注射针圆锥接头多功能综合测试仪

Multifunctional Comprehensive Testing Instrument for Conical Joints of Injection Needles of Syringes

采用5.7英寸（120×90）PLC多彩液晶触摸显示屏，中文菜单显示。并由键盘进行选择注射器的公称容量，并在测试过程中显示装配施加的轴向力、扭矩，保持时间、内部水压、分离力、泄漏率值，可由机载打印机打印出测试结果。

ZH1962-E注射器注射针圆锥接头性能综合测试仪完全符合GB/T1962及ISO80369标准中相关条款设计制造。也可测试注射器、注射针、及输液器、输血器、输液针、导管、麻醉过滤器等医疗器械（鲁尔）圆锥接头(锁定和非锁定)的漏液、漏气、分离力、旋开扭矩、易装配性、抗滑丝性、应力开裂等多项性能指标。

轴向力：20N~40N，误差不大于±2%；

内部水压：200kPa~400kPa，误差不大于±5kPa；

分离力：20N~40N，误差不大于±2%；

保持时间：1~60s，误差不大于±1s任意设定；

扭 矩：0.1N?m

公称容量：1mL~60mL任意选择。

净重：20Kg 外形尺寸：440×350×384 (mm)

部分清单：

1.主机一台 2.打印纸1卷 3.夹具一套 4.砝码一套 5.质保一年

6.操作说明 7.仪器终身免费依国家标准规定升级服务

It adopts 5.7 inch (120 *90) PLC multi-color LCD touch screen and Chinese menu display. The nominal capacity of the syringe is selected by the keyboard, and the axial force and torque

applied by the assembly are displayed during the test. The retention time, internal water pressure, separation force and leakage rate can be printed out by the airborne printer.

The ZH1962-E syringe needle conical joint performance comprehensive tester fully conforms to the relevant provisions of GB/T1962 and ISO80369 standards. It can also test the leakage, air leakage, separation force, unscrewing torque, easy assembly, anti-slip wire, stress

cracking and other performance indicators of the conical joint (locking and non-locking) of medical devices (Ruhr) such as syringes, injection needles, infusion devices, blood

transfusion devices, infusion needles, catheters, anesthesia filters, etc.

Axial force: 20N ~ 40N, error is not more than (+2%);

Internal water pressure: 200 kPa to 400 kPa, the error is not

more than +5 kPa;

Separation force: 20N ~ 40N, error is not more than (+2%);

Holding time: 1 ~ 60 seconds, error is not more than (+1 s)

arbitrarily set;

Torque: 0.1N * m

Nominal capacity: 1 mL ~ 60 mL arbitrary choice.

Net weight: 20kg shape size: 440 *350 *384 (mm)

Part of the list:

1. A mainframe 2. Printing paper 1 roll 3. Fixture set 4.

Weight set 5. Quality guarantee for one year

6. Operational instructions 7. Free upgrade service of

instrument in accordance with national standards for life